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 BelangenVereniging de Kolonel Ede 
    

  Secretariaat: Bergansiuslaan 21 6711 VM Ede   
  Email: secretarisdekolonel@gmail.com  
  

 

 
Aan Vesteda Amsterdam 
Postbus  75675 
1070 AR  Amsterdam 
T.a.v. Kristel van Campen Manager Customer Relations 
 

Ede, 3 april 2023 

Geachte mevrouw van Campen, 
 
Wij hebben uw brief over het voorgenomen huurprijsbeleid per 1 juli 2023 in goede orde ontvangen. Wij maken graag 
gebruik van het adviesrecht, zoals in de Overlegwet is vastgelegd. 

In uw voorgenomen huurprijsbeleid, per genoemde datum, verwijst u naar het kabinetsbesluit dat de huur van 
geliberaliseerde woningen tot mei 2024 wordt gemaximeerd op cao-loonontwikkeling plus 1%. Deze wettelijke 
huurverhoging mag, in ons geval, maximaal een keer per jaar worden toegepast en per 1 juli van ieder jaar worden 
geëffectueerd nadat u de verhoging heeft voorgelegd aan uw huurders.  

Dit kabinetsbesluit leidt volgens u tot een huurverhoging van maximaal 4,1% per 1 juli 2023.   

In het kader van ons adviesrecht willen wij u op het volgende attenderen: 
Algemeen: 

- In uw schrijven geeft u aan begrip te hebben voor het beleid van de overheid om de hoge inflatie minder van 
impact op de huurprijs te laten zijn en het wonen betaalbaar te houden. 

- U benoemt hierbij ook dat u uw kosten en uitgaven die ook onderhavig zijn aan inflatie slechts deels kan 
doorberekenen. 

- Vesteda wil zich graag presenteren als een maatschappelijk betrokken verhuurder. 
 
Onze reactie: 

- Uw voorgenomen huurverhoging is het maximum van wat wettelijk is toegestaan maar niet gebaseerd op de 
staat van het complex. 

- Buiten het feit dat u en de huurders van doen hebben met dezelfde inflatie zijn vele, maar vooral 
gepensioneerden maar deels gecompenseerd. 

- De deel van de genoemde groep gepensioneerden heeft tevens nog een lange weg te gaan alvorens ze eerdere 
uitgebleven compensaties hebben ingelopen. 

- De huidige staat van het complex vraagt op dit moment een redelijk gering onderhoudsbudget. 
- De trend van de huurprijzen zijn juist eind 2022 gaan stabiliseren of zelfs gaan zakken. 
- De markt geeft baan dat er al minder duurdere appartementen worden verhuurd. 

 
Op basis van genoemde argumenten vragen wij u dan ook af te zien van de mogelijkheid tot tot gebruik te maken van 
deze maximale wettelijke huurverhoging en deze te beperkende tot de cao loonontwikkeling, de genoemde 3,1 %  
 
Wij gaan ervan uit u hiermee voldoende te hebben geïnformeerd en zien uw reactie met belangstelling tegemoet. 

 
Namens het bestuur van de Belangenvereniging de Kolonel Ede. 
 
Secretaris 
Andries de Knegt 
Bergansiuslaan 21 
6711 VM Ede   
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Geachte heer de Knegt, 
  
Hartelijk dank voor uw advies op ons voorgenomen huurprijsbeleid. 
U vraagt ons het huurverhogingspercentage van 4,1% te heroverwegen en te verlagen naar 3,1%, omdat de 
koopkracht van bewoners in uw complex mede door de hoge inflatie is afgenomen. 
  
Wij zijn ons ervan bewust dat economische ontwikkelingen impact kunnen hebben op het besteedbaar 
inkomen van onze huurders. Mede om die reden hadden we vorig jaar een coulanceregeling voor 
gepensioneerden. Hiermee wilden wij voorkomen dat huurders, waarvan het pensioen in dat jaar niet werd 
geïndexeerd, niet meer in hun levensonderhoud zouden kunnen voorzien. Dit jaar zijn de pensioenen echter 
wél geïndexeerd en dreigt dit scenario in mindere mate. 
  
Zoals wij in ons voorgenomen huurprijsbeleid al hebben toegelicht, begrijpen wij dat de overheid haar oude 
beleid (inflatie + 1%) tussentijds heeft aangepast, zodat de hoge inflatie minder impact zou hebben op de 
huurprijzen. Hierdoor blijft wonen betaalbaar. Uiteraard conformeren wij ons ook dit jaar weer aan het 
overheidsbeleid, hoewel onze kosten voor beheer, onderhoud, renovatie en verduurzaming wél onderhavig 
zijn aan de hoge inflatie. Deze kosten zijn in het afgelopen jaar met minimaal 10% toegenomen. Als 
woningeigenaar moeten wij deze kosten zelf absorberen. 
  
Wij danken u nogmaals voor uw advies. De kern van onze motivatie om af te wijken van uw advies komt 
voort uit de basis van ons huurprijsbeleid, namelijk dat wij het kabinetsbeleid volgen. Wij nemen aan dat u 
op basis van bovenstaande toelichting begrijpt dat wij uw advies niet kunnen opvolgen. 
  
  
Met vriendelijke groet, 
  
Mr. Kristel van Campen 
Manager Customer & Legal Affairs 
 
 


